

LETTER NUMBER 566

1 1859-10-28
2 Monsieur le Supérieur du Collège de la Ste Trinité Louvain

Monsieur le Supérieur

Votre lettre m'a fait le plus grand plaisir. Je vous aurai depuis longtemps exprimé la satisfaction que m'ont fait éprouver les détails que vous m'avez communiqués; mais un rhume qui s'est joint à mes autres petites indispositions est cause de mon long silence. Rendons grâce mon cher Supérieur, des bénédictions que le Seigneur continue à répandre sur votre Institution et que notre fidélité à remplir tous nos devoirs nous conserve le secours d'en-haut.

Recevez l'assurance de mon parfait dévouement,

Votre Père en J. C.

Gand 28 oct. 1859

C. G. Van Crombrughe

28 October 1859

The Superior of the College of the Holy Spirit, Louvain. (Bonaventure)

Dear Superior,

Your letter gave me the greatest pleasure. I would long ago have expressed my satisfaction at the details you gave me, but a cold, along with my other little indispositions, has been the cause of my long silence. Let us give thanks, my dear Superior, for the blessings which the Lord continues to shower on your Institution, and may our faithfulness to our duties continue to assure us of help from above.

Receive the assurance of my perfect devotion,

Your Father in Jesus Christ,

Ghent 28 October 1859

C.G. Van Crombrughe